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Sent: Fri 11/11/2022 10:30:43 AM

Subject: RE: Reactie op punten in verzamelbrief COVID, Brief aan Parlement TK(met comments)

Received: Fri 11/11/2022 10:30:43 AM

Ok helemaal goed, hebben we wel al aangegeven dat we hier graag verder over in gesprek gaan met IRF / FEZ?

Van 5.1.2e REE @minvws.nl>

Verzonden: donderdag 10 november 2022 12:14

. invw:

Raia errsJ
Onderwerp: FW: Reactie op punten in verzamelbrief COVID, Brief aan Parlement TK (met comments)

51.1d

Heb net meg feesorlen dat we even onze battle kiezen. Voor nu de zin eruit in de brief. En dan is het aan ons om het

moment te om een vervolggesprek te plannen.
Wel noodzakelijk kijkend naar de langere termijn financiering. Even timing bepalen waarop dat handig is.

Groet&

5.1.2e

van:IEEE)ERED© minvws.ni>
Verzonden: donderdag 10 november 2022 11:56

@minvws.nl> 5128

Onderwerp: RE: Reactie op punten in verzamelbrief COVID, Brief aan Parlement TK (met comments)

Ho IEEE doorspreken lijkt mij prima plan, alleen blijft er nu wel een timingsvraagstuk over. De brief moet namelijk wel uit

eerdaags ERLE wat is de planning nu? FIN gaat vooralsnog niet akkoord met de brief als die zin over “blijven kijken naar nieuwe

indicatorell &

staat, of er moet heel snel overeenstemming komen met FIN wat we dan bedoelen.

Groet

5.1.2e

Verz ovember 2022 10:28

Onderwerp: RE: Reactie op punten in verzamelbrief COVID, Brief aan Parlement TK (met comments)

@minvws.nl>

Hol 5.1.2e

Dank voor je mail. Zoal al aangaf, wil onze programmamanager van het dashboard hierover graag in gesprek, omdat wi

als van het coronadashboard niet betrokken zijn geweest bij deze afspraak, daarom heb i

meegenomen.

Groeten,
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van:IEEEBEER© ninvs.»
Verzonden: uoensazgoe

november 2022 19:40

1. pr SeOnderwerp: RE: Reactie op punten in verzamelbrief COVID, Brief aan Parlement TK (met comments)

Ho 5.1.2e

Voor een inhoudelijke reactie verwijs ik graag naa
5.1.2e

ik begreep overigens vanjfRER] dat er binnenkort een gesprek gaat plaatsvinden tussen haar MT-lid en IRF over dit onderwerp.
Groeten,

Verzonden: woensdag 9 november 2022 18:00

Onderwerp: FW: Reactie op punten in verzamelbrief COVID, Brief aan Parlement TK (met comments)

Ik wil het volgende bij jullie checken, ik heb jullie toelichting iets aangepast om aan te sluiten bij de IRF, maar heb ik het dan

goed samengevat? Belangrijk voor ons en de IRF is om te weten dat er dus idd geen middelen/geld en menskracht worden

ingezet voor nieuwe datakoppelingen (graag dus jullie reactie hierop) en we dan met de onderstaande zin uit de brief dan dus

eigenlijk bedoelen dat we het corona dashboard up-to-date (in mijn woorden dus relevant ook) willen houden, er is alleen wel

een dunne lijn tussen de uitleg “up-to-date” houden en doorontwikkelingen doen waarbij FIN er dus erg strikt in zit.

Bijgaand de nadere uitleg waar op wordt gedoeld met de zin “Ook blijven we kijken naar nieuwe indicatoren om te tonen op het

coronadashboard, zoals de Infectieradar”.

Het up-to-date houden van het dashboard is bedoeld om de beschikbaarheid van relevante indicatoren te garanderen bij

oplevingen van het virus, en daar hoort ook bij het beheer van een technische website. Het team wat nodig is om het dashboard

sec ‘in de lucht te houden en dagupdates te verzorgen is even omvangrijk als een team dat cok zo nu en dan het dashboard up-
to-date houden met datakoppelingen naar eventueel nieuwe relevante indicatoren. Vandaar dat hun inzet ook wordt benut om

de datakoppelingen relevant te houden en hun inzet zo doelmatig mogelijk te laten zijn. Doorontwikkeling vindt inderdaad niet

plaats op het gebied van uitbreiden van het dashboard met bijvoorbeeld andere infectieziektes of heel nieuwe beleidsthema’s die

aan het dashboard worden gekoppeld. Het afschalen van het dashboard is zichtbaar in het verminderde budget dat in 2022

beschikbaar is gesteld tov de budgetten die in 2021 zijn besteed.

Hoor het graag!

Groet

5.1.2e

Verzonden: dinsdag 8 november 2022 14:05

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Reactie op punten in verzamelbrief COVID, Brief aan Parlement TK (met comments)

Dag allemaal,

Bijgaand onze reactie op onderstaand punt.

Het up to date houden van het dashboard is bedoeld om beschikbaarheid te garanderen bij oplevingen van het virus, en hoort bij

het beheer van een technische website. Daarnaast zijn nieuwe indicatoren nodig omdat het kabinet zijn beleid op andere

indicatoren baseert dan een jaar geleden. Dit hoort bij het beheer van een instrument waardoor het mogelijk is voor het kabinet

eerder te reageren op virus ontwikkelingen en deze met het publiek te communiceren. Het team wat nodig is om het dashboard

sec ‘in de lucht te houden, dagupdates te verzorgen en klaar te staan bij een opleving is even omvangrijk als een team dat ook zo



1031662

nu en dan doorontwikkelingen realiseert. Vandaar dat de inzet ook wordt benut om de datakoppelingen relevant te houden voor

het publiek. Doorontwikkeling vindt inderdaad niet plaats op het gebied van uitbreiden van het dashboard met bijvoorbeeld

andere infectieziektes of heel nieuwe beleidsthema’s die aan het dashboard worden gekoppeld. Het afschalen van het dashboard

is zichtbaar in het verminderde budget dat in 2022 beschikbaar is gesteld tov de budgetten die in 2021 zijn besteed.

Gelieve dus de zin “Ook blijven we kijken naar nieuwe indicatoren om te tonen op het coronadashboard, zoals de Infectieradar.” op

pagina 2, bullet 2 van de Kamerbrief te laten staan.

Groet,

van:IEEEEEE© inves.»
Verzonden: maandag 7 november 2022 15:55

Aan: 2 By @minvws.nl>

CC: 1. A @minvws.nl minvws.nl>

Onderwerp: FW: Reactie op punten in verzamelbrief COVID, Brief aan Parlement TK (met comments)

vorEEE)Ei.
Verzonden: maandag 7 november 2022 13:11

JEN eminvws.ni>; ) (RF/vws)SESE© infin i>;

JERE minvws.ni>
Onderwerp: RE: Reactie op punten in verzamelbrief COVID, Brief aan Parlement TK (met comments)

EN
Bedankt voor het antwoord. Wat ons bij het goedkeuren van deze middelen is verteld (en waarom we ze hebben goe

is dat het dashboard niet doorontwikkeld zou worden. Dit is mondeling besproken, maar zie ook bijgevoegde mailCe |
waarin staat dat de kosten zijn voor het up-to-date houden van de infrastructuur en hosting van websites/datakoppelingen, en

dat in de raming rekening mee is gehouden dat voor het coronadashboard geen doorontwikkeling meer plaatsvindt.

Het ‘blijven kijken naar nieuwe indicatoren om te tonen op het corona-dashboard’ is wat ons betreft zeker doorontwikkeling.

Los van dat de betreffende zin wat ons betreft dus uit de brief moet, is het ook belangrijk dat de beleidsdirectie zich ervan

bewust is dat ze hier geen budget voor hebben gekregen, en stopt met deze doorontwikkeling. Of het wel/niet binnen de

bestaande middelen past is niet relevant: het is niet het beleid waarvoor ze het budget hebben gekregen, en als deze

doorontwikkeling niet zou plaatsvinden, zal er meer onderuitputting zijn en vloeit het budget terug naar de staatskas.

i“Ni

Verzonden: maandag 7 november 2022 12:20

) (IRF/VWS)
@minfin.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: FW: Reactie op punten in verzamelbrief COVID, Brief aan Parlement TK (met comments)

JIE had nog 1 antwoord tegoed van ons bij je opmerking op pagina 2, zie in bijgaand document en onderstaande

mail de reactie. Het betreft dus geen doorontwikkeling die extra geld kost maar een verbeterslag waar kan binnen de bestaande

middelen voor het dashboard.

Verder goed om te weten dat de brief nog zal worden uitgebreid met passage over onderdeel oversterfte. Naar verwachting is dit

woensdag/donderdag, daarna moet de brief opnieuw de lijn in binnen VWS, ik zal die versie ook met jullie delen.

Groet

B.1.22

Verzonden: maandag 7 november 2022 11:59
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Aan:

cc: minvws.nl>

Onderwerp: FW: Reactie op punten in verzamelbrief COVID, Brief aan Parlement TK (met comments)

H

Zie BEN en bijgevoegd!

Verzonden: maandag 7 november 2022 11:57

@minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Reactie op punten in verzamelbrief COVID, Brief aan Parlement TK (met comments)

EE

Bijgaand onze reactie op de opmerking van IRF. Ik heb het ook als antwoord op de opmerking in het document gezet.

We blijven continu op zoek naar manieren om het brede publiek te informeren over de actuele epidemiologische situatie binnen de

mogelijkheden van de data die monitoringsinstrumenten opleveren. Hieronder valt dus onder meer het toevoegen van nieuwe

indicatoren of een thermometer als dit relevant en mogelijk is. Dit valt binnen het toegezegde budget voor het Dashboard.

Groet,

Verzonden: maandag 7 november 2022 08:11

IRF heelt nog €én tegenopmerking gemaakt (zie pagina 2); kun jij ons vandaag van een korte reactie voorzien? Dank!

Groeten,
5.1.2¢

van: INEEXECNNN) minvws.nl>

minvws.ni>

Onderwerp: FW: Reactie op punten in verzamelbrief COVID, Brief aan Parlement TK (met comments)

Ho ERE zie hierbij de reactie terug van de IRF, gaat alleen nog om hun opmerking op pagina 2 (die op pagina 11 heb ik

beantwoord), hebben jullie hier reactie op?

Groet

5.1.2e

Verzonden: donderdag 3 november 2022 17:44

JERE @minvws.ni>; ) (RF/vws)<CAECI@ minfin.nl>;

minvws.nl>

Onderwerp: RE: Reactie op punten in verzamelbrief COVID, Brief aan Parlement TK (met comments)
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Dank! Wij hebben 1 opmerking geplaats op pagina 2 en eentje op pagina 11.

We gaan er dan vanuit dat er verder geen grote wijzigingen plaatsvinden (of met ons worden afgestemd).

Onderwerp: Reactie op punten in verzamelbrief COVID, Brief aan Parlement TK (met comments)

SETI
Hierbij de antwoorden op jullie reactie op de verzamelbrief (is een versie met ook opmerkingen van de DG overigens, die kunnen

jullie negeren). De druk is wat van de ketel omdat het CD niet doorgaat, maar het is nog wel de bedoeling dat de brief morgen in

de tas van bwp komt. Lukt het jullieom de brief ergens vandaag te bekijken? Hoor het graag, alvast dank!

Groet

5.1.2e


